
Referat af FU-møde d. 12.8. kl. 18-20 i Grøndalscenteret 
 
Deltagere: Helle, Kjeld, Lene, Benni – afbud fra Lykke (syg) 
 
 
Kørestolsbasket 
 
Søren fortæller om møde med Morten og Michael fra SISU kørestolsbasket, som er meget 
interesseret i at blive en del af Lavia. Ole Ansbjerg deltog også i mødet og lovede at hjælpe i 
fornødent omfang. 
2 hold 6 – 8  personer. Et voksenhold på 6-8 personer og et børnehold på 4-5 personer. Søren 
fortalte, at det var folk med meget gåpåmod og entusiasme, som gerne ville gøre 
kørestolsbasket til et tilbud til de mange interesserede, som allerede havde henvendt sig. 
Søren synes vi skal lukke dem ind. 
Mange kontakter 
Ikke afskrækkende 2 stævner i Jylland. De præsenterede en budgetudkast på godt 6000 kr. 
Unge mennesker. Der er ikke p.t. gratis tider i Grøndalscenteret. Der kan lejes lokaler i GC. 350 
kr. pr. time. Ole mener, der kan hentes midler til udvikling af børneholdet i en kommunal 
udvikingspulje. Opbevaringsproblemer 
Stole søges individuelt i kommunen 
FU indstiller til bestyrelsen, at vi siger ja til kørestolsbasket 
Ole kommer med flere tilbud til haller. Keld er  kontaktperson og tager kontakt til såvel Ole 
som Morten efter bestyrelsesmødet. 
 
Jubilæumsfest 
 
Helle er bange der ikke kommer 100 mennesker. 
Lene kontakter Sahvafonden for et evt. tilskud. Lavias venner giver tilskud af ukendt størrelse. 
 
Ideer  
Amerikansk lotteri.  
Blind musiker varieret musik 
Festtaler 
Toastmaster Pollas 
Peter Larsen tjener 
Henvende os til afdelingsformændene mht at få medlemmer til komme –billeder fra sporten. 
Gæstepris 200 kr. 
Indbydelse skal produceres(særlige hensyn) 
Menuen vælge ansvarlig til at sammensætte  
Møde med Malene fra BIF 
 
 
Referat 
Benni 
 
 
 


